



Styrelsemöte 
2 oktober 2019 

Närvarande: Markus Clasén (ordförande), Vendela Folke (vice ordförande), Martin Labbé 
(kassör), Olle Björkbaum (ledamot), Pernilla Karlsson (ledamot), Julia Nordlöf (ledamot), 

Jonatan Lindgren (ledamot) och Axel Gustafsson (revisor)

1. Fika. Ordförande öppnar mötet 12.31. Ordförande hälsar alla välkomna och erbjuder 
fika. Kaffepressen är försenad pga Postnord. Ledamöterna gillar bageriet Bullar & Bröd. 

2. Möten. Ordförande föreslår onsdagsluncher. Mötet tycker att det är en god idé. 
Ordförande föreslår Megarådsmöte var 3e vecka och däremellan två styrelsemöten. Mötet 
tycker att det är en god idé. Första Megarådsmötet bestäms till den 9/10.

3. Ekonomi. Ett budgetmöte bestäms till kvällsmöte för att det inte skulle hinnas med på ett 
lunchmöte. Ordförande, vice ordförande och kassör ska ha ett möte där de sätter 
styrelsens budget. En utökning av styrelsens budget diskuteras, bland annat för att 
möjliggöra större inköp som kan delas av flera utskott. Revisorerna önskar närvara på 
budgetmötet. En ledamot lämnar mötet.

4. Kommunikatinon. Hur kommunicera under året? Facebook har varit sisådär har det 
visat sig. Andra på THS använder Slack, en chattapp där man har flera trådar. Mötet tycker 
att det låter bra. Vice ordförande får ansvar att skapa chattar i Slack. Ordförande lämnar 
mötet. Vice ordförande blir mötesordförande.

5. Ansvarsområden. Olle Björkebaum tar på sig uppgiften som skyddsombud, Julia Nordlöf 
PAS. 

6. Visioner. Det diskuteras att utöka ekonomin för att möjligagöra inköp av 
utskottsgemensamma varor. Vi vill arbeta för att få ett mer rättvist bidrag från ABE-skolan.

 
Osv.


